

22nd March. *Pierre Laforce*, Esquire, called in; and having had communication of the preceding evidence of *Mr. Langevin*, he confirmed the same, and corroborated it on every point adding what is subjoined, that is to say, The first of August 1830, being a Sunday, as soon as the Offices were opened on Monday morning (2d. August,) I wished to present claims on the part of certain Militiamen, my application was refused, and they were not received on the ground that the appointed time had elapsed, notwithstanding my representation that the first of August was a Sunday.

*Mr. Charles Turgeon*, called in; and having had communication of the evidence given by *Mr. Langevin*, he confirmed the same, corroborating it in all points.

*Pierre Laforce*, Ecuyer, a été appelé, et ayant pris communication des informations de *Mr. Langevin* qui précèdent, les a confirmées et corroborées dans tous leurs points, et il a ajouté à ce que ci-dessus, savoir:—Le premier d'Août 1830, se trouvant un Dimanche, aussitôt les Bureaux ouverts le Lundi matin (2 Août,) je voulus présenter des réclamations de Miliciens, on refusa de les recevoir vu que le temps de grâce était expiré, nonobstant ma représentation, que le 1er Août était un Dimanche.

*Mr. Charles Turgeon* a été appelé, et ayant pris communication des informations données par *Mr. Langevin*, les a confirmées et corroborées dans tous leurs points.

22 Mars.